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北京市朝阳区 2018 年初中毕业考试
英语试卷答案及评分参考 2018. 4

知识运用（共 40 分）
一、单项填空（共 24 分，每小题 2 分）

1. B 2. A 3. C 4. B 5. A 6. C 7. D 8. B 9. D 10. A 11. D 12. C

二、完形填空（共 16 分，每小题 2 分）

13. A 14. D 15. B 16. C 17. D 18. C 19. A 20. B

阅读理解（共 45 分）
三、阅读短文，选择最佳选项。（共 30 分，每小题 2 分）

(A) 21. A 22. B 23. C 24. D

(B) 25. A 26. B 27. D

(C) 28. C 29. D 30. A 31. B

(D) 32. C 33. A 34. C 35. D

四、阅读短文，回答问题。(共 15 分，每小题 3 分)

36. Yes.

37. Their mother’s age.

38. By respecting her point of view.

39. Because it can help us know more clearly who we are.

40. How to understand our mother better and why we should do it. / The ways

of

understanding our mother better and the value of it. (How 2 分；Why 1 分)

书面表达（共 15 分）
五、文段表达 (15 分)

41.参考范文:
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题目①

Dear Mr. Smith,

I’m writing to invite you to take part in our spring outing on Saturday. We’ll meet

at the school gate at 7 o’clock.

We are going to have a long-distance walking race from the school gate to the top

of a hill. Then we’ll have a picnic at noon. After lunch, we can play some games.

If you come, don’t forget to wear your sports shoes and take your lunch. Besides,

you’d better take your camera because we’ll have prizes for beautiful pictures of

the outing.

I’m looking forward to your early reply.

Yours,

Li Hua

题目②

My Dream Job

I want to be a teacher when I grow up. It’s so much fun being with children. It

makes me feel so happy. Children are always creative and they surprise you all the

time! I am sure it’s not very easy to be a good teacher. But I am going to study
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harder so that I can teach knowledge to my students. I am going to develop my

communication skills so I will be able to talk to them when they have problems. I

hope my dream will come true in the future.

评 分 标 准
一、选择题答错或不答均不给分。

二、第四大题（阅读短文, 回答问题），内容和结构都正确给 3 分；内容正确，结构不正确，

给 2 分；内容不正确不给分。

三、第五大题（文段表达），先根据文章整体内容和语言表达确定档次，然后在该档次内评

出分数，共 15 分。具体评分标准如下：

第一档：（15—13 分）

完全符合题目要求，达到写作目的；信息点齐全，有适当的扩展；语法结构正

确，词汇丰富，语意连贯；字体工整，语言知识错误不超过 3 个；大小写和标

点错误不超过 3 个。

第二档：（12—9 分）

符合题目要求，基本达到写作目的；信息点基本齐全，但没有适当的扩展；语

法结构和词汇基本满足文章需要。语意基本连贯；书写清楚，语言知识错误不

超过 5 个，大小写和标点错误不超过 5 个，但所有错误不影响整体理解。

第三档：（8—5 分）

部分符合题目要求，没完全达到写作目的；漏掉主要信息，无关内容较多；语

法结构单调，词汇有限。语言不通顺，语意难以理解；书写潦草，语言知识、

大小写和标点错误较多，影响整体理解。

第四档：（4—0 分）

不符合题目要求，没达到写作目的；有效内容很少；语法结构混乱，词汇贫乏。

言不达意，语言知识、大小写和标点错误随处可见。
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